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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnökének

	

Írásbeli választ igénylő kérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!

„Az „Igyál tejet program” költségvetési keretösszegének hány százaléka kerül t
felhasználásra az elmúlt években? ”

címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtan i

Gráf József
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez

Tisztelt Miniszter Úr !

Amint azt Miniszter úrnak már korábban is jeleztem írásbeli kérdés formájában ,
meggyőződésem szerint a hazai tejtermelők helyzetének javítására kitűnő eszköz lehetne az
iskolatej-akció kiszélesítése. Az „Igyál tejet program” ugyanis piacot jelentene a

tejtermelőknek, emellett pedig az Európai Unió a tagállamok kormányai által az iskolatej -
akcióra kifizetett összeghez jelent ős mértékű támogatást nyújt uniós forrásból az Európai
Közösségek Bizottságának 657/2008 EK rendelete szerint .

A fentiek tekintetében érthetetlen, hogy éveken át miért csökkentette az agrártárca a z
„Igyál tejet program” —ra fordított költségvetési keretet . 2005-ben még 1900 millió forint ,
2006-ban 1478 millió forint, 2007-ben mindössze 870 millió forint volt az említett program

költségvetési kerete .

Kérdezem Miniszter urat :
Az „Igyál tejet program” költségvetési keretösszegének hány százaléka kerül t
felhasználásra az elmúlt öt esztendőben?
Kívánja-e az agrártárca növelni a jövőben az „Igyál tejet program” költségvetési

keretösszegét?

Várom válaszát !

Budapest, 2009 . szeptember 4 .

í
Kékkői Zoltán

országgyűlési képviselő
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